
  

 

 Referat bestyrelsesmøde. 

Tirsdag den 1. september kl. 17.00 – 19.00. Vi holder mødet på Hjørring UngdomsCenter, Norgesvej 6 

KL. 19.00 – 21.00 temamøde omkring forældresamarbejde. 

 

Afbud: Heidi Houbak, Karoline Jensen, Debbie A. 

Velkommen til Anne F– Nyt bestyrelsesmedlem. Anne har et barn i TF 

1. Godkendelse af referat. 

Godkendt uden bemærkninger 

 

2. Velkommen til det nye års bestyrelsesarbejde. 

Det er på bestyrelsesmødet den 9. juni 2020 besluttet at det fælles tema vi indleder 

møderne med er ” opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse” og art præsentationen 

sker afdelingsvis. 

Skoleleder Lillian Dahl Horsfeldt deltager, og præsenterer trivselsundersøgelsen fra G3 og 

STL klasserne. 

Lillian præsenterede de opmærksomhedspunkter som teamet har arbejdet med. Bl.a. 

konteksten på svar tidspunktet.  Punkter som undersøges er: Social, faglig, ro og orden 

samt støtte og inspiration. Teamet skal i løbet af året, kigge nærmere på og arbejde med, 

elevernes besvarelse omkring: STL: faglighed. G3: Støtte og inspiration.  

Trivselsmålingens resultat er lidt bedre end den tidligere undersøgelse. 

 

3. Udarbejdelse af overordnet arbejdsplan for HjørringSkolens bestyrelse 

Udkast til arbejdsplan er vedlagt som bilag. 

Planen er udgangspunkt for dagsordenen. Der kan løbende indmeldes punkter til møderne. 

 

 

 

4.  Bestyrelsens mødeplan for skoleåret 2020/2021 

 

Tirsdag den 1.september. Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

Onsdag den 21. oktober K – klasserne Højene 

Torsdag den 26. november OK afdelingen Mulbjerg 

Tirsdag den 26. januar Højenehuset 

Torsdag den 11. marts Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

Onsdag den 5.maj  ADHD afdelingen Bagterp 



  

Tirsdag den 15. juni Hjørring UngdomsCenter Norgesvej 6 

 

Vi afholder møderne fra kl. 17.00 – 19.00, dog har vi aftalt at 2 af årets møder afholdes 

over Teams og de møder starter kl. 16.30.  

Mødeplanen blev godkendt 

 

5. Økonomi: Regnskab og budgetopfølgning 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

Opdatering på elevtallet. 279 elever er indmeldt pr. 1/9-2020. Økonomien viser et forventet 

overskud på kr. 206.000.  

 

 

6. Udarbejdelse af høringssvar vedr. ” Hjørringskolen – nu og i fremtiden. 

Der skal udarbejdes høringssvar i forhold til følgende punkter: 

• De enkelte navne ændres 

• Sammenlægning af TF og Kløver 

• Sammenlægning af STL og G3 

Punktet indledes med et kort oplæg til bestyrelsen. Vedlagt som bilag: Høringsbrev og 

Hjørringskolen nu og i fremtiden. 

Bestyrelsen drøftede navne-oplægget. Bestyrelsen finder det en god ide, at diagnosen 

fjernes fra klassenavnet. Dog en opmærksomhed på om de korte betegnelser vil skabe 

forvirring i forhold til almenområdet? Bestyrelsen foreslår at Højenehuset fremover 

betegnes H-klasserne og OK O-klasserne. 

Sammenlægning af afdelinger i Hjørringskolen: 

Bestyrelsen bakker op om en sammenlægning af TF / kløver afd.  

Bestyrelsen udtrykker bekymring /problematiserer at en flytning af STL fra 

Lundergårdskolen, vil mindske muligheden for elevernes spejling i- og inkludering med 

elever fra almenområdet. 

 

 

7. Opfølgning på Trafiksituationen ved OK afdelingen. 

Lene Hangaard og UT har sammen med Teknik og miljø igen været på observation i forhold 

til trafiksituationen. Orientering om hvad vi så, og det fremadrettede arbejde. 



  

Anni Stilling har pt. ikke modtaget rapporten. Forslaget, som skal godkendes ved politiet, 

bliver at der fremover foretages en opdeling af hård og blød trafik.   

 

8. Opfølgning på de afsluttende prøver i maj/juni 2020, samt elevernes uddannelsesvalg 

- Antal elever det gik til afsluttende prøver 

- Prøveresultater 

- Valg efter 9. og 10. klasse. 

Kort orientering til bestyrelsen. 

Punktet udsættes til næste møde. Vi har ikke alle data klar pt. 

 

 

9. Præsentation af Hjørringskolens informationsfoldere. 

Vi præsenterer det arbejde der er lavet, og drøfter det fremadrettede arbejde med den 

nye fællesfolder. 

Bestyrelsen sender et billede til brug i folderen vedr. bestyrelsen. Mail: 

hjoerringskolen@hjoerring.dk 

Anni Stilling præsenterede det foreløbige arbejde med afdelingsfoldere til hhv. 

forældre/værger samt folderen generelt om Hjørringskolen. 

 

10. Serviceniveau på taxakørsel. 

Kort gennemgang af det serviceniveau Hjørring Kommune har på taxakørsel. Samt 

Hjørringskolens fremadrettede arbejde med området. 

Udsættes til næste møde. 

 

11. Orientering 

• Elever 

• Bestyrelse 

• Ledelsen 

 

12. EVT: 

 

Punkter til kommende møde: Hjørringskolens kommunikationsstrategi 

Referent 

Annie Jellesmark 

mailto:hjoerringskolen@hjoerring.dk

